
PROTOKÓŁ Nr XXXIV.37.2021 
z obrad XXXIV Sesji Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach  

w dniu 28 maja 2021 r. 
 

 

 

W obradach sesji udział wzięło 21 radnych, według listy obecności stanowiącej załącznik do 

niniejszego protokołu, Zastępca Burmistrza - Romuald Piórko, Zastępca Burmistrza - Marek Szponar 

oraz Skarbnik Miasta i Gminy - Elżbieta Harań – Klimek . 
 

Obrady XXXIV Sesji Rady Miejskiej o godzinie 12.02 otworzyła i prowadziła Przewodnicząca 

Rady Miejskiej Pani Beata Bejda, która na podstawie listy obecności stwierdziła kworum, co 

stanowi o prawomocności obrad XXXIV Sesji Rady Miejskiej. 
 

Obsługę prawną prowadził pan Sławomir Boruch – Gruszecki - Radca Prawny Urzędu Miasta i Gminy 

Jelcz-Laskowice. 
 

Wszystkie wystąpienia zawarte w niniejszym protokole, oddane zostały w pełnym brzmieniu.  

 

Od. pkt 1 – porządku obrad Sesji 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda - Dzień dobry. Witam państwa serdecznie, wszystkich państwa 

radnych, którzy pracują on-line oraz wszystkich państwa radnych którzy są na sali. 

Otwieram XXXII Sesję Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach. Witam pana 

Burmistrza Romualda Piórko, który jest z nami na sali, witam pana Burmistrza 

Marka Szponara, który pracuje ze swojego gabinetu, witam panią Skarbnik  

Elżbietę Harań – Klimek, która również pracuje ze swojego gabinetu. Witam 

serdecznie pana mecenasa Sławomira Borucha – Gruszeckiego, który jest on-line i 

wszystkich jeszcze raz państwa radnych. proszę państwa mam informację, że jest z 

nami również pan prezes Zakładu Gospodarki Komunalnej – Pan Władysław Czubak 

– witam pana prezesa. I proszę państwa, informuje Państwa, że 24 maja wpłynął 

wniosek burmistrza Bogdana Szcześniaka o zwołanie w dniu dzisiejszym o godz. 

12:00 sesji Rady Miejskiej poza planem Rady. Zaproponowany został porządek obrad 

sesji, który państwo macie przed sobą i który ja w tej chwili odczytam.  

Porządek obrad XXXIV sesji Rady Miejskiej: 
 

1. Otwarcie i zatwierdzenie porządku obrad XXXIV Sesji Rady Miejskiej. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w uchwale nr XLIV.342.2018 Rady Miejskiej w Jelczu-

Laskowicach z dnia 23 lutego 2018r. w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej dla 

rodzinnych ogródków działkowych z budżetu Miasta i Gminy Jelcz-Laskowice. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu miasta i gminy na 2021 rok. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta i gminy Jelcz-

Laskowice na lata 2021-2031. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do zaopiniowania organowi regulacyjnemu projektu 

zmian w Regulaminie dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie miasta i gminy Jelcz-

Laskowice. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego 

oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. 

7. Przedstawienie Radzie Miejskiej w Jelczu-Laskowicach Raportu o stanie Gminy Jelcz-Laskowice 

za rok 2020. 

8. Zakończenie obrad XXXIV Sesji Rady Miejskiej. 

 



Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – czy do proponowanego porządku obrad ktoś z państwa 

chciałby się odnieść. Pan Burmistrz Romuald Piórko- proszę.  

Z-ca Burmistrza Romuald Piórko – Witam państwa, Pani Przewodnicząca, szanowni Państwo 

wnoszę o zmianę porządku obrad mianowicie taką, że wnoszę ujęcie w punkcie 2 

porządku obrad przedstawienia Radzie Miejskiej w Jelczu-Laskowicach Raportu o 

stanie Gminy Jelcz-Laskowice za rok 2020, który dotychczas znajdował się w punkcie 

nr 7, kolejny punkt 2 byłby trzecim i tak kolejno. To jest spowodowane tym, że ja 

prawdopodobnie będę musiał pojechać do notariusza podpisać akt notarialny i żeby 

nie przeszkadzać w dalszym kontynuowaniu sesji, to państwo byście sobie tu 

obradowali. Ja musiałbym ten akt podpisać, bo ten termin jest ustalony dużo 

wcześniej, osoba przyjeżdża nie z naszego terenu, także bardzo proszę o 

przegłosowanie tego wniosku. Dziękuje.  

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – zanim poddam pod głosowanie wniosek, to jeszcze chciałabym 

poinformować wszystkich uczestników sesji Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach, 

że obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 

i dźwięk. W związku z tym uczestnictwo w obradach Rady Miejskiej w Jelczu-

Laskowicach jest równoznaczne z wyrażeniem zgody na przetwarzanie danych 

osobowych w zakresie wizerunku i głosu. Sprawdzimy kworum w tej chwili. Bardzo 

Państwa uprzejmie proszę o potwierdzenie swojej obecności na dzisiejszej sesji. 

Wszyscy radni są obecni, bardzo dziękuje i w tej chwili przegłosujemy wniosek pana 

Burmistrza Piórko, który wnosi i to aby proponowany punkt 7 Przedstawienie Radzie 

Miejskiej w Jelczu-Laskowicach Raportu o stanie Gminy Jelcz-Laskowice za rok 

2020 został przeniesiony, z powodów, o których powiedział pan Burmistrz, jako punkt 

2. Obecny punkt drugi stanie się punktem trzeci i kolejno liczebniki będą wzrastająco 

do punktu 8. Bardzo proszę kto z państwa radnych jest za tym wnioskiem proszę o 

podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku, kto jest przeciw, kto się wstrzymał proszę 

podnieść rękę i nacisnąć przycisk.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Tadeusz Babski, Beata Bejda, Aleksandra Czernik, Łukasz Dudkowski, Janina Hernas, Robert 

Jadczak, Joanna Kamińska, Karolina Kolado, Julian Kozłowski, Weronika Kuszyk, Stanisław Łukasik, 

Wincenty Marchewski, Jacek Mikołajczyk, Michał Pakosz, Tomasz Rygielski, Ireneusz Stachnio, Piotr 

Stajszczyk, Marek Starczewski, Michał Wolski, Krzysztof Woźniak, Jacek Załubski 

 

Wniosek pana Burmistrza przeszedł jednogłośnie i w tej chwili przegłosujemy cały porządek obrad 

dzisiejszej sesji kto z państwa radnych jest za przyjęciem porządku obrad w całości proszę podnieść 

rękę i nacisnąć przycisk.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Tadeusz Babski, Beata Bejda, Aleksandra Czernik, Łukasz Dudkowski, Janina Hernas, Robert 

Jadczak, Joanna Kamińska, Karolina Kolado, Julian Kozłowski, Weronika Kuszyk, Stanisław Łukasik, 

Wincenty Marchewski, Jacek Mikołajczyk, Michał Pakosz, Tomasz Rygielski, Ireneusz Stachnio, Piotr 

Stajszczyk, Marek Starczewski, Michał Wolski, Krzysztof Woźniak, Jacek Załubski 

 



Od. pkt 2 – porządku obrad Sesji  

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – Przechodzimy do punktu nr 2 tj. przedstawienie Radzie 

Miejskiej w Jelczu-Laskowicach Raportu o stanie Gminy Jelcz-Laskowice za rok 

2020 i oddaje głos panu Burmistrzowi Piórko.  

Z-ca Burmistrza Romuald Piórko - Pani Przewodnicząca, szanowni Państwo zgodnie z ustawą o 

samorządzie gminnym burmistrz do końca maja jest zobowiązany przedstawić Radzie 

Miejskiej raport o stanie gminy, dlatego też w dniu 24 maja 2021 r. Burmistrz wydał 

zarządzenie przekazujące raport o stanie gminy do Rady Miejskiej. I ja proszę 

państwa tak króciutko o tym raporcie – raport o stanie gminy jest podsumowaniem 

najważniejszych działań, które miały miejsce w Gminie Jelcz-Laskowice w 2020 r. 

i zgodnie z przepisami prawa stanowi podstawę debaty kończącej się głosowaniem 

nad udzieleniem Burmistrzowi wotum zaufania. Dzięki swej zawartości, dokument 

pozwala na obiektywną ocenę panującej sytuacji, przez co staje się instrumentem 

monitoringu i ewaluacji polityki rozwoju lokalnego. Każda kolejna edycja raportu – 

dostarczając informacji porównawczych – może stanowić także wkład do analiz w 

ujęciu dynamicznym. Raport, poza celem informacyjno-sprawozdawczym, ma 

również walor związany z partycypacją społeczną. Procedura opracowania dokumentu 

zwiększa poziom zaangażowania mieszkańców w sprawy Gminy i umożliwia im 

kontrolę organów władzy m.in. przez ustawowy mechanizm debaty nad raportem. 

Mając na uwadze specyfikę dokumentu, jego ewaluacyjny i inwentaryzacyjny 

charakter – w kolejnych podrozdziałach określono szczegółowo umocowania prawne, 

metodologię opracowania, strukturę dokumentu, a także podano wykaz dokumentów 

źródłowych. Część wprowadzającą kończy syntetyczna charakterystyka Gminy Jelcz-

Laskowice z wykorzystaniem podstawowych wskaźników opisujących jej sytuację 

społeczno-ekonomiczną w latach 2014-2020. Proszę państwa, jak już powiedziałem 

ten raport został przekazany do biura rady i państwo treść raportu dostaną na swoje 

skrzynki droga elektroniczną, będziecie państwo mieli okazje się zapoznać, również 

przekazać to mieszkańcom i tak jak już tu powiedziałem, stanowi to przedmiot 

dyskusji nad udzieleniem wotum zaufania dla Burmistrza. Dziękuje bardzo.  
Przewodnicząca R.M. Beata Bejda- Dziękuje bardzo. Szanowni państwo czy w tym punkcie ktoś 

chciałby zabrać głos? Pan rady Jacek Załubski – proszę.  

Radny Jacek Załubski - Dziękuje bardzo Pani Przewodnicząca, Panie Burmistrz ja tylko jedno 

pytanko. Dyskusja, czy tam debata będzie na przyszłej sesji rozumiem - tak? To tylko 

jedno pytanie. Dziękuję.  
Z-ca Burmistrza Romuald Piórko - Pani Przewodnicząca, szanowni Państwo debata będzie na sesji 

absolutoryjnej, czy ona będzie w czerwcu czy w lipcu, bo przepis prawa pozwala, ale 

na sesji absolutoryjnej tak, dlatego państwo dostaniecie to na swoje skrzynki i 

będziecie mieli czas co najmniej miesiąca albo i więcej do zapoznania się i wtedy 

dyskusja będzie na sesji absolutoryjnej. Dziękuję bardzo.  

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda- Dziękuje bardzo. Nie ma więcej chętnych osób w tym punkcie.  

Od. pkt 3 – porządku obrad Sesji  

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda- W takim razie przechodzimy do punktu nr 3 podjęcie uchwały 

w sprawie zmiany w uchwale nr XLIV.342.2018 Rady Miejskiej w Jelczu-

Laskowicach z dnia 23 lutego 2018r. w sprawie określenia zasad udzielania dotacji 

celowej dla rodzinnych ogródków działkowych z budżetu Miasta i Gminy Jelcz-

Laskowice. O odczytanie projektu uchwały uprzejmie proszę pana przewodniczącego 

Krzysztofa Woźniaka.  

V-ce Przewodniczący R.M. Krzysztof Woźniak - odczytał projekt uchwały  

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda- Dziękuje bardzo za odczytanie projektu uchwały. Czy w tym 

punkcie ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę. W takim razie 

przystępujemy do głosowania. Kto z państwa radnych jest za przyjęciem tej uchwały 



proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk, kto jest przeciw, kto się wstrzymał proszę 

podnieść rękę i nacisnąć przycisk.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Tadeusz Babski, Beata Bejda, Aleksandra Czernik, Łukasz Dudkowski, Janina Hernas, Robert 

Jadczak, Joanna Kamińska, Karolina Kolado, Julian Kozłowski, Weronika Kuszyk, Stanisław Łukasik, 

Wincenty Marchewski, Jacek Mikołajczyk, Michał Pakosz, Tomasz Rygielski, Ireneusz Stachnio, Piotr 

Stajszczyk, Marek Starczewski, Michał Wolski, Krzysztof Woźniak, Jacek Załubski 

 

Uchwała została podjęta  

 

UCHWAŁA NR XXXIV.305.2021 

RADY MIEJSKIEJ W JELCZU - LASKOWICACH 

z dnia 28 maja 2021 r. 

w sprawie zmiany w uchwale nr XLIV.342.2018 Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach z dnia 

23 lutego 2018 r. w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej dla rodzinnych 

ogródków działkowych z budżetu Miasta i Gminy Jelcz-Laskowice 

Od. pkt 4 – porządku obrad Sesji  

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda- Przechodzimy do punktu nr 4 podjęcie uchwały w sprawie 

zmian budżetu miasta i gminy na 2021 rok. Chciałam zapytać panią skarbnik Elżbietę 

Harań-Klimek czy zechciałaby odczytać projekt uchwały? 

Skarbnik Elżbieta Harań-Klimek - odczytała projekt uchwały.  

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – Bardzo dziękuję pani skarbnik za odczytanie projektu uchwały. 

Do dyskusji zgłosili się: pani radna Joanna Kamińska i pan radny Tomasz Rygielski. I 

w tej kolejności bardzo proszę oddaje głos pani Joannie Kamińskiej.  

Radna Joanna Kamińska - Dziękuje Pani Przewodnicząca, Szanowni Panowie Burmistrzowie, 

Szanowni Radni - ja w tym punkcie chciałam przede wszystkim podziękować, że ten 

punkt się w końcu znalazł w budżecie. Przypomnę państwu sesje styczniową gdzie 

złożyłam wniosek wówczas o przesunięcie środków, to wywołało taką wielką 

burzliwą dyskusję. Koniec końcem wycofałam ten wniosek, ale tylko dlatego, że w 

przerwie rozmawiałam z Burmistrzem, który zapewnił mnie, że jeżeli tylko pojawią 

się wolne środki to to zadanie znajdzie się w budżecie, no i czekając w maju 

napisałam pismo do pana Burmistrza Szczęśniaka, że taka sytuacja miała miejsce 

obiecał mi wówczas, że to zadanie znajdzie się w budżecie, więc poprosiłam go o 

dotrzymanie słowa i znalezienie w końcu tych wolnych środków, tak się stało więc 

tutaj jestem bardzo wdzięczna. Natomiast państwa radnych chcę prosić żeby te zmiany 

przegłosować i tyle na razie. Dziękuje bardzo.  

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuje bardzo - pan radny Tomasz Rygielski – proszę.  
Radny Tomasz Rygielski – Dzień dobry. Dziękuję za głos. Szanowna Pani Przewodnicząca, Państwo 

Radni, Panowie Burmistrzowie ja w kontekście, o którym przed chwilą mówiła pani 

radna Kamińska. Po pierwsze chciałem uzupełnić podziękowania, bo należałoby, że 

tak powiem, wrócić do genezy kwestii powstania boiska w Wójcicach, bo chciałem 

przede wszystkim podziękować po pierwsze radzie rodziców z lat 2018-2020, a 

przede wszystkim Pani Agacie G. i Pani Agnieszce P.-R., które to konsekwentnie w 

tamtych latach dążyły do tego aby to boisko w Wójcicach powstało i aby zostało 

zapisane w budżecie na rok 2020. Tak naprawdę to boisko już w tamtym roku miało 

powstać w Wójcicach i było zapisane w budżecie. Dziękuje im za szereg rozmów, 

pism, spotkań z burmistrzem. Ukłony dla pań z poprzedniej rady rodziców za dobrą 



robotę, której nikt wcześniej na takim poziomie i tak konsekwentnie nie wykonał, 

także przypomnienie jaka była geneza kwestii boiska w Wójcicach. Także dziękuje 

paniom z rady rodziców, dzięki którym to boisko w ogóle pojawiło się już wcześniej 

w budżecie. Jednocześnie przyłączę się do podziękowań pani radnej dla Burmistrza za 

dotrzymanie tego słowa, że to boisko wróci do budżetu w momencie kiedy pieniądze 

na to się pojawią, kiedy zwolnią się jakieś środki, także dziękuję bardzo to wszystko i 

dziękuję za głos.  

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuje – ad vocem jeszcze pani radna Joanna Kamińska. 

Radna Joanna Kamińska – Ja tak tylko króciutko oczywiście wszystko ładnie i te podziękowania 

jednak skoro mówimy o radzie rodziców z lat 2018-2020 to w takim bądź razie za to 

zadanie należałoby podziękować głównie radom sołeckim, które wcześniej pracowały, 

ponieważ to zadanie było od lat, odkąd ja zaczęłam pracować w radzie sołeckiej, a 

trochę wcześniej jak Pan Tomek, więc cały czas to zadanie było wpisywane w zadania 

do budżetu gminy. Czyli jeżeli dziękujemy radzie rodziców to dziękujemy również 

radom sołeckim, które wcześniej pracowały.  

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuje – ad vocem pan radny Tomasz Rygielski 

Radny Tomasz Rygielski – dziękuję za głos- jedno zdanie, ja pani radna nie chciałem się licytować. 

tylko chciałem powiedzieć gdzie byłą geneza ostatniego wpisania, czy pierwsza, 

najważniejsza – wpisania tej inwestycji do budżetu, ale mniejsza z tym. Nie chciałem 

licytować, chciałem tylko z tego miejsca podziękować konkretnym osobom, które 

wykonały bardzo dużą pracę. Dziękuję.  

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuje- do dyskusji zgłosił się Pan Burmistrz Romuald 

Piórko.  

Z-ca Burmistrza Romuald Piórko - Pani Przewodnicząca, szanowni Państwo ja chcę przypomnieć, 

że jesteśmy na etapie projektu, a już sobie dziękujemy. Oczywiście należy 

podziękować panu Burmistrzowi, że słowa dotrzymuje, ale my dopiero możemy 

dziękować już tak wszystkim radnym jak państwo przegłosujecie zmiany w budżecie. 

I tylko tyle, także tutaj i rada sołecka jest ważna i rada rodziców jest ważna nie mniej 

jednak najważniejsza jest Rada Gminy, bo to od Rady Gminy zależy czy zadanie się 

znajdzie w budżecie czy się nie znajdzie, ale myślę, że się znajdzie więc trzymam za 

to kciuki. Dziękuje bardzo.  

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuje – do dyskusji zgłosił się pan radny Tadeusz Babski. 

Proszę.  

Radny Tadeusz Babski – wysoka rado ja chciałbym się dołączyć do słów pana Burmistrza, bo 

przypomnę, że w poprzedniej kadencji 2014-2018 miałem zaszczyt kierować Komisją 

KOSiZ każdego roku wizytowaliśmy tą szkołę i każdego roku komisja KOSiZ 

składała do Pana Burmistrza wniosek o budowę m.in. budowę boiska i w tej komisji 

także była pani radna z Wójcic- pani Joanna, także to co pan Burmistrz powiedział w 

głównej mierze zasługa jest radnych, bo oni podejmują decyzję i cieszę się, że 

wreszcie głos tamtej komisji i obecnych radnych poskutkowało i inwestycja będzie 

realizowana. Dziękuję.  

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo nie ma więcej osób chętnych do zabrania głosu 

w tym punkcie. W takim razie poddaję pod głosowanie projekt uchwały dotyczący 

zmian budżetu miasta i gminy Jelcz-Laskowice na 2021 rok. Kto z państwa radnych 

jest za przyjęciem tej uchwały proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk, kto jest 

przeciw, kto się wstrzymał proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Tadeusz Babski, Beata Bejda, Aleksandra Czernik, Łukasz Dudkowski, Janina Hernas, Robert 

Jadczak, Joanna Kamińska, Karolina Kolado, Julian Kozłowski, Weronika Kuszyk, Stanisław Łukasik, 



Wincenty Marchewski, Jacek Mikołajczyk, Michał Pakosz, Tomasz Rygielski, Ireneusz Stachnio, Piotr 

Stajszczyk, Marek Starczewski, Michał Wolski, Krzysztof Woźniak, Jacek Załubski 

 

Uchwała została podjęta  

 

UCHWAŁA NR XXXIV.306.2021 

RADY MIEJSKIEJ W JELCZU - LASKOWICACH 

z dnia 28 maja 2021 r. 

w sprawie ; zmian budżetu miasta i gminy Jelcz-Laskowice na 2021 r. 

Od. pkt 5 – porządku obrad Sesji  

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda- Przechodzimy do kolejnego punktu, jest to punkt nr 5 podjęcie 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta i gminy Jelcz-

Laskowice na lata 2021-2031. Pani radna Joanna Kamińska – proszę.  

Radna Joanna Kamińska – tak oczywiście, bo skoro została zgłoszona uwaga, że jeszcze nie było 

głosowania, a już dziękujemy, to w tym momencie ja w imieniu swoim, mieszkańców 

i myślę pana Tomasza też, bez licytacji oczywiści, dziękuję radnym przede 

wszystkim, że przegłosowali te zmiany i wszystkim, którzy się wcześniej czy później 

do tego przyczynili. Dziękuję.  

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuje bardzo. Ja w tej chwili bardzo uprzejmie poproszę 

panią Skarbnik o odczytanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej – czy mogę panią skarbnik prosić?  

Skarbnik Elżbieta Harań-Klimek - odczytała projekt uchwały.  

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuje bardzo – proszę państwa do dyskusji zgłosił się pan 

radny Tomasz Rygielski. Proszę bardzo.  

Radny Tomasz Rygielski – dziękuję Pani Przewodnicząca za głos. Skorzystam z okazji że mówimy o 

tym co w przyszłości bliższej i dalszej w kontekście budżetu, ja chciałem zadać 

pytanie, bo tu w Wójcicach u nas apetyt wzrósł ostatnio po tych pracach na ul. Leśnej, 

w których to uczestniczy finansowo i powiat i gmina, i w związku z tym, że apetyt 

wzrósł, chciałem zadać pytanie o kwestie i plany związane z kanalizacja w 

miejscowości Wójcice. Tzn. czy tak jak to widać w WPF prace miałyby się zacząć w 

2022 r. czy wszystko na to wskazuje, czy na razie to jest taka bardzo bardzo ostrożna 

prognoza, czy jednak jesteśmy gdzieś bliżej jakichś konkretów. To pytanie wydaje mi 

się do Burmistrza Piórki. Dziękuje bardzo. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuje bardzo – pan Burmistrz Romuald Piórko.  

Z-ca Burmistrza Romuald Piórko - Pani Przewodnicząca, szanowni Państwo, panie Radny jest to 

taka bardzo ostrożna prognoza, z uwagi na to, że państwo na sesji bodajże grudniowej 

podejmowaliście uchwałę o zmianie granic aglomeracji. To nie było spowodowane 

tym, że ktoś sobie coś wymyślił, ale przepisy z 2018 roku wyraźnie określają 

wskaźnik tzw. intensywności na kilometrze kanalizacji sanitarnej, stąd zmieniliśmy tą 

aglomeracje, bo te wskaźniki już w Minkowicach, Miłocicach, nie mówiąc już o dalej 

o Wójcicach i Biskupicach nie są spełnione. Wg. rozporządzenia to 120 osób na 1 km. 

sieci, u nas proszę państwa w zależności od miejscowości wychodzi proszę państwa 

22 albo 18. Stąd żadnego dofinansowania dostać nie możemy, więc wyjęliśmy te 

miejscowości nieskanalizowane z aglomeracji. I teraz perspektywa jest taka, że ma 

być unijna perspektywa lada moment na lata 2021-2027 i wtedy będziemy próbowali 

aplikować, ba robić dokumentacje i wnioski pod konkretną kanalizację. Bo tak jak 

powiedziałem mięliśmy kontrolę z NIK i nam po prostu NIK zarzuciła, że działamy 

niezgodnie z rozporządzeniem w sprawie ilości obciążenia kilometra sieci. Tutaj 

czekamy i wtedy z tych innych programów, jeżeli będą dopuszczone proszę państwa 

mniejsze obciążenia, bo dla miejscowości wiejskich na pewno takich obciążeń czy 

obłożeń kilometra kanalizacji nie będzie jak w mieście i 120 osób to jest naprawdę 

bardzo dużo, i wtedy z tych programów będziemy korzystać. Także tutaj jest taki 



szacunek, że w 2020 roku powinniśmy zacząć, myślę, że już się programy pokażą i 

będziemy aplikować robiąc dokumentację już pod te konkretne wnioski, które będą 

przyjmowane. Dziękuje bardzo.  

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuje bardzo – nie widzę więcej osób chętnych do zabrania 

głosu w tym punkcie. W takim razie poddaję pod głosowanie projekt uchwały. Bardzo 

proszę państwa o głosowanie. Kto z państwa radnych jest za przyjęciem tej uchwały 

proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk, kto jest przeciw, kto się wstrzymał proszę 

podnieść rękę i nacisnąć przycisk.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Tadeusz Babski, Beata Bejda, Aleksandra Czernik, Łukasz Dudkowski, Janina Hernas, Robert 

Jadczak, Joanna Kamińska, Karolina Kolado, Julian Kozłowski, Weronika Kuszyk, Stanisław Łukasik, 

Wincenty Marchewski, Jacek Mikołajczyk, Michał Pakosz, Tomasz Rygielski, Ireneusz Stachnio, Piotr 

Stajszczyk, Marek Starczewski, Michał Wolski, Krzysztof Woźniak, Jacek Załubski 

 

Uchwała została podjęta  

 

UCHWAŁA NR XXXIV.307.2021 

RADY MIEJSKIEJ W JELCZU - LASKOWICACH 

z dnia 28 maja 2021 r. 

w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta i gminy Jelcz-Laskowice na lata 

2021-2031. 

Od. pkt 6 – porządku obrad Sesji  

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda- Przechodzimy do punktu nr 6 podjęcie uchwały w sprawie 

przekazania do zaopiniowania organowi regulacyjnemu projektu zmian w 

Regulaminie dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie miasta i gminy 

Jelcz-Laskowice. O odczytanie projektu uchwały uprzejmie proszę pana 

przewodniczącego Ireneusza Stachnio.  

V-ce Przewodniczący R.M Ireneusz Stachnio. - odczytał projekt uchwały  

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda-– dziękuje bardzo za odczytanie projektu uchwały. Czy ktoś z 

Państwa radnych w tym punkcie chciałby zabrać głos? Czy pan Burmistrz Szponar 

chciałby ewentualnie zabrać głos lub pan prezes ZGK. W taki razie nie ma chętnych 

Dziękuję. Przechodzimy do głosowania. Kto z państwa radnych jest za przyjęciem 

tego projektu uchwały proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk, kto jest przeciw, kto 

się wstrzymał proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Tadeusz Babski, Beata Bejda, Aleksandra Czernik, Łukasz Dudkowski, Janina Hernas, Robert 

Jadczak, Joanna Kamińska, Karolina Kolado, Julian Kozłowski, Weronika Kuszyk, Stanisław Łukasik, 

Wincenty Marchewski, Jacek Mikołajczyk, Michał Pakosz, Tomasz Rygielski, Ireneusz Stachnio, Piotr 

Stajszczyk, Marek Starczewski, Michał Wolski, Krzysztof Woźniak, Jacek Załubski 

 

Uchwała została podjęta  



UCHWAŁA NR XXXIV.308.2021 

RADY MIEJSKIEJ W JELCZU - LASKOWICACH 

z dnia 28 maja 2021 r. 

w sprawie : przekazania do zaopiniowania organowi regulacyjnemu projektu zmian 

w Regulaminie dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie miasta i gminy Jelcz-

Laskowice. 

Od. pkt 7 – porządku obrad Sesji  

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda- Przechodzimy do kolejnego punktu, punkt nr 7 podjęcie 

uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego 

oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego.  

Odczytuję projekt uchwały.  

 Czy w sprawie tego projektu uchwały ktoś z państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę. 

Przystępujemy do głosowania Kto z państwa radnych jest za przyjęciem tej uchwały 

proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk, kto jest przeciw, kto się wstrzymał proszę 

podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Dziękuję.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Tadeusz Babski, Beata Bejda, Aleksandra Czernik, Łukasz Dudkowski, Janina Hernas, Robert 

Jadczak, Joanna Kamińska, Karolina Kolado, Julian Kozłowski, Weronika Kuszyk, Stanisław Łukasik, 

Wincenty Marchewski, Jacek Mikołajczyk, Michał Pakosz, Tomasz Rygielski, Ireneusz Stachnio, Piotr 

Stajszczyk, Marek Starczewski, Michał Wolski, Krzysztof Woźniak, Jacek Załubski 

 

Uchwała została podjęta  

 

UCHWAŁA NR XXXIV.309.2021 

RADY MIEJSKIEJ W JELCZU - LASKOWICACH 

z dnia 28 maja 2021 r. 

w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego 

oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego 
 

Od. pkt 8 – porządku obrad Sesji  

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda- I tym sposobem proszę państwa dochodzimy do punktu nr 8 

zakończenie obrad XXXIV Sesji Rady Miejskiej zamykam obrady sesji Rady 

miejskiej w Jelczu-Laskowicach. Dziękuje państwu za obecność i na sali, i online, 

wszystkiego dobrego, dziękuje i do widzenia.  

 

 

Protokołowała:  

 

Marta Lorenc  


